



Thursday 29th December 2018

Dear Parents

Term 1 Parent-Teacher Progress Meetings

Primary School

We would like to invite all our Primary parents to the school on the 10th and 11th December to meet the Primary teachers. This will be an opportunity for you to look through your child's books, ask any questions you have regarding the end-of-Term 1 progress report, as well as discuss strategies for further improvement in the Spring Term.

The Primary Parent-Teacher Progress Meetings for Term 1 will take place on the following dates:

Years FS1 – 6

**Class Teachers, Arabic Teachers, PE, Music, French, Hindi
Class Teachers and Arabic Teachers only**

14:30-17:30

**Monday 10th December
Tuesday 11th December**

This year, we are continuing with a new online booking system, which allows parents to book appointments with teachers themselves. All you need is the list of your child's teachers: please ask your child if you are unsure, so there is no unnecessary appointments made or disappointment on the day. Once you have this information, please choose one of the following links:

Monday 10th December: <https://form.jotform.me/83312892382460>

Tuesday 11th December: <https://form.jotform.me/83294649334466>

On the day of the meetings, please be prompt and keep to your appointments. Progress meetings with your child's class teacher will take place in their classroom and will last for 15 minutes. All PE, Music, French, Hindi and Arabic Second Language meetings will take place with 5 minutes allocated for each meeting. Please note that they will not be available without an appointment. All Arabic First Language, Islamic Studies and Qatari History teachers will be available in F12 for 5-minute drop-in sessions. No appointments needed so you may need to wait.

If you arrive after your appointment time, you will be asked to rearrange your meeting with your child's teachers at a mutually convenient time by contacting the school reception staff.

Please note: There will be no school-run ECA on Tuesday 11th December.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions.

Yours faithfully

Mr Nick Jefferson
Head of Primary



الخميس 29 ديسمبر 2018

أولياء الامور الأكارم

اجتماع أولياء الأمور – المدرسين للفصل الدراسي الأول المرحلة الابتدائية

نود أن ندعو جميع أولياء الأمور لاجتماع المرحلة الابتدائية مع المعلمين الذي سيبدأ من 10 و 11 ديسمبر ستكون هذه فرصة مناسبة لكم لمناقشة أداء الطلاب في الفصل الدراسي الأول ، ومناقشة كيفية تقوية ودعم أطفالكم .

مواعيد الاجتماع لأولياء الأمور للمرحلة الابتدائية للفصل الدراسي الأول

المراحل: الروضة - الصف السادس
معلم الفصل ، معلمو قسم اللغة العربية ، الرياضة ، الموسيقى ، الفرنسي والهندي
معلم الفصل ، معلمو قسم اللغة العربية ، الرياضة ، الموسيقى ، الفرنسي والهندي
17:30 – 14:30
الإثنين 10 ديسمبر
الثلاثاء 11 ديسمبر

هذا العام نتبع نظام أخذ المواعيد عن طريق الإنترنت ، يسمح لولي الأمر بأخذ الموعد مع المدرس بمفرده ، كل ما عليكم فعله الحصول على قائمة أسماء المعلمين لطفلك ، وعند حصولك على هذه المعلومات والتأكد من أسماء المعلمين من طفلك، الرجاء اختيار الرابط لأخذ الموعد

الإثنين 10 ديسمبر

<https://form.jotform.me/83312892382460>

الثلاثاء 11 ديسمبر

<https://form.jotform.me/83294649334466>

يرجى الحفاظ على المواعيد الخاصة بك. سيكون مكان الاجتماع في صف طفلك لمدة 15 دقيقة. معلمو قسم اللغة العربية لجميع المواد في غرفة رقم 12.

في حالة وصولك متأخرا عن الموعد سوف يطلب منك أخذ موعد آخر من موظفين الاستقبال لمقابلة مدرسين طفلك وسيتم اختيار الوقت المناسب لكلا الطرفين .

نود لفت انتباهكم في يوم 11 ديسمبر سيلغى النشاط اللاصفي .

لا تترددوا بالتواصل معي إذا كان لديكم أي استفسار

المخلص لكم

السيد / نك جيفيرسون
مدير المرحلة الابتدائية